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ZAPISNIK

4-sa sastanka Predsjedništva KKZ koji se održao u srijedu, 25. 
lipnja u 19.30 sati.

Dnevni red: 1. Konstituiranje Predsjedništva
2. Rasprava o Statutu KSH
3. Dogovor o radu Kluba preko ljeta i učešće na 

festivalima.
4. Razno

Prisutni članovi Predsjedništva:Hoholač, Haberštok, Petričić,Kodak 
Vranić, Nenadović, Labaš, Wern®r i Bubenik.

Ad. l.Silvija Wemer jednoglasno je izabrana za blagajnicu.
Ad. 2.Biserka labaš izabrana je jednoglasno za tajnicu, nakon 

nekoliko kritičkih primjedbi na dosadašnji rad.
Ad. 3.Vjekoslav Cvetko je jednoglasno izabran za tehnika, a kasnije 

ćemo izabrati još dva pomoćnika.

Ad. 4. 2a filmotekara je jednoglasno izabran Anton Radivoj.

Ad. 5. članovi komisije za film također su jednoglasno izabrani: 
Lidija Vranić, predsjednik, te Mladen petričić i Ivica 
Hripko, članovi.

Ad. 6. Kodak, voditelj autorske sekcije, jednoglasno je izabran za 
podpredsjednika Kluba.

Ad, 7. Domar Kluba preko ljeta je Dragoljub Petkoirić , a na 
idućem predsjedništvu ćemo izabrati novog domara. 
Jednoglasno je odlučeno da se domaru isplati 500 d. 
mjesečno.

Ad. 8. Klub će ljeti raditi samo četvrtkom od 19-22 sata.

Ad. 9. Na festival u Brno ćić će slijedeći filmovi:
Mrtva pruga, Odstrel, Dubravka i Podrumski susreti.
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U Pulu ćemo poslati slijedeće filmove:
Slutnja, Mrtva pruga, Raskrsnica, Vodenice, Anonimus»Podrumski 
susreti, Odstrel, Dubravka, Prtina, Spasio me jedan Francuz, 

Mora, Oni, Ameba.

RASPRAVA 0 STATUTU KSH

NA sjednici smo raspravljali o nacrtu prijedloga statuta KSH i 
donijeli slijedeće primjedbe na statut:
čl. 9, stav treći - Koje poslove KSH izvršava za KKZ?

stav peti - Kome pomaže KSH u rješavanju materijalnih 
i kadrovskih problema?

stav sedmi - Na koji način KSH potiče amatersku 
kinematografsku produkciju?

gl. 5 - Mislimo da je dobro u prijedlogu pogođen delegatski 
sistem i kolektivno rukovođenje.

PRIMJEDBA

čl. 29. Predlažemo da predsjednici Ksh budu svake godine izabrani
iz druge regije, i da budu osobe u direktnoj vezi s 
amaterskim filmom (autori ili funkcionari).

Generalno, mislimo da statut ima mnogo fraza i nabrajanja, gdje 
se autorska aktivna organizacija ne može pronaći, posebno mi.

Ad. 10. Jednoglasno je odlučeno da se Bubeniku isplati 700.00din
za autorski honorar za tečaj

Walter Bučan, član -kluba zatražio je da osnujemo fototeku, tj. 
katalog sa glumcima, jer bi tako režiseri lako našli glumce. 
Pošto su članovi Predsjedništva odbili taj prijedlog, on je 
uvrijeđeno otišao, rekavši da neće više stupiti nogom u Klub, i da 
ne želi biti članom.

Zapisničar:
Predsjednik:

Branko Bubenik
Biserka Labaš


